
 
 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania, Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwość 

    
  

 
    Poznań, 10 października 2019 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy:   Szkoły prowadzonej przez Zgromadzenie Sióstr Urszulanek Unii Rzymskiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W odniesieniu do odpowiedzi udzielonej na wspólną, wcześniejszą interpelację radnych  

w sprawie „Szkoły prowadzonej przez Zgromadzenie Sióstr Urszulanek Unii Rzymskiej” (odpowiedź 

nr rej. 041019-4411) proszę o udzielenie odpowiedzi na dodatkowe pytania: 

 

1. Czy szkoła prowadzona przez Zgromadzenie Sióstr Urszulanek Unii Rzymskiej po otrzymaniu 

zgody Wielkopolskiego Kuratora Oświaty na przekształcenie placówki w chwili obecnej jest 

szkołą publiczną, czy nie jest? Jak Miasto Poznań, Dyrekcja, rodzice oraz uczniowie mają  

tą placówkę traktować? Z jednej strony jest bowiem decyzja UMP o niewpisaniu placówki do 

systemu informacji oświatowej, z drugiej jest decyzja Wielkopolskiego Kuratora Oświaty. 

2. Czy MEN zwracało się do Miasta Poznań z pismem w sprawie wpisania placówki  

do stosownego systemu uwzględniając przy tym decyzję II instancji w sprawie  

tj. Wielkopolskiego Kuratora Oświaty? Czy można prosić o kserokopie pisma? 

3. Czy opinia MEN dotycząca „ostateczności decyzji” wydanej przez Wielkopolskiego Kuratora 

Oświaty, a tym samym obowiązku dokonania przez Miasto Poznań stosownego wpisu  

w systemie informacji oświatowej jest błędna?  

4. Czy prawdą jest, że przez niewpisanie placówki oświatowej (prowadzonej przez Zgromadzenie) 

do dnia 30.09 do systemu informacji oświatowej będzie skutkować tym, iż Miasto Poznań nie 

otrzyma subwencji oświatowej wyliczanej na podstawie uczniów uczęszczających m.in. do tej 

placówki? 

5. Czy prawdą jest, że Miasto Poznań będzie musiało środki dotacyjne zabezpieczyć z innych 

źródeł niż subwencja (a więc własnych)? 



 
 

6.    Czy Miasto Poznań w związku z decyzją Wielkopolskiego Kuratora Oświaty oraz 

obowiązującymi przepisami prawa zabezpieczy w budżecie Miasta na rok 2020 środki  

na wypłatę dotacji dla szkoły publicznej (wydana zgoda Wielkopolskiego Kuratora Oświaty) 

prowadzonej przez Zgromadzenie?  

7. Dlaczego Wydział Oświaty oraz Pan Prezydent wielokrotnie, publicznie twierdził,  

że w Poznaniu brakować będzie miejsc w publicznych placówkach ponadpodstawowych  

w związku z wprowadzaną reformą oświaty, a jednocześnie uzasadnienie decyzji odmownej 

wydanej w sprawie założenia szkoły publicznej przez Zgromadzenie Urszulanek temu przeczy 

wykazując, iż Miasto jest świetnie przygotowane, miejsc nie brakuje, liceów jest zbyt dużo  

i planuje się ich zamykanie w kolejnych latach? 

 

 

 

 

 

       Z poważaniem, 

 

               (-) Łukasz Kapustka 

 

            Radny Miasta Poznania 

 


